
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Tirsdalens Skole 

Mødested: Kantinen 

Tilstede: Astrid Ørbæk, Mette Daugbjerg Møller, Jakob Vendelbo, Niels Søndergaard, Anders Kornbek, 
Johan Trane Poulsen, Peter Larsen, Mette Mandal, Louise Andersen, Louise Timm & René Jakobsen 

Afbud: Rikke Stage 
 

Mødedato:   

1. 13-01-2025 kl. 17.00-19.00. 

Dagsorden: 

1. Generel orientering: Kl. 17.00-17.30. 
- Personale.  

En indsats er i gang på 7. årg. Der er prioriteret en del ressourcer til dette.  
8. + 9. årg: Har taget hul på terminsprøverne.  
10. klasse: Begyndt på deres store skriftlige opgave OSO. 

- Skolebestyrelsens formand. Fælles formandsmøde tirsdag d. 14.1. Der er aftalt et 
afstemningsmøde mellem formand og skolens ledelse i fht de forskellige ting, der er på skolen 
og kan opstå på skolen.   

- Skolens ledelse.  
Økonomi: Usikkerhed omkring takstharmonisering mv. på specialområdet fylder naturligvis en 
del. 
Terminsprøver: Er i gang og det er et stort setup, som fylder i hele huset. Der lægges beslag på 
forskellige lokaler. 
Bålhytte: Er fortsat et ønske, men før vi kender konsekvenser af budget 2025 sætter vi det lige 
på pause. 
Fællessamlinger: Et lille udvalgsarbejde sættes i gang, for at se om vi kan komme med forslag til 
om det er muligt og ønskeligt at starte fællessamlinger op på Tirsdalen. 

- Elever. Ikke noget nyt fra elevrådet. Ønske fra eleverne om at kunne hænge jakker op i 
klasseværelset. I morgen den 14/1 skal skoleleder og elevrådsformand til dimission for 
fodboldlinjen.  
 

2. Drøftelse af revideret børne- og læringssyn samt proces for udpegning af lokale kvalitetsmarkører 
og tegn. Kl. 17.30-18.00. Herunder aftale om SKB deltagelse i skoleudviklingssamtale. 
Skoleleder orienterer det reviderede børne- og læringssyn. Skoleleder fortæller om 
sammenhængen børne- og læringssyn, processen med de fire spor, de fælleskommunale 
pejlemærker og de kvalitetsmarkører og tegn som skal laves lokal.  



 

 

Der er skoleudviklingssamtale den 6. februar, hvor og skolens bestyrelse skal være repræsenteret. 
Markørerne skal også tage udgangspunkt i det data, der ligger på skolen indenfor bl.a. trivsel, 
fravær, karakterer mm.  
Der laves en gennemgang af de udleverede bilag. 
Der er et forslag om at høre om skolens indsats for særligt dygtige elever. 
 
SKB-deltagelse i skoleudviklingssamtalen i samtalen den 6. februar 14.00. Formand Anders Kornbek 
deltager på vegne af bestyrelsen.  
 

3. Opfølgning på administrativ udtalelse. Kl. 18.00-18.15 
Der blev før nytår udarbejdet en administrativ udtalelse. Med det udleverede materiale var det 
meget svært at gennemskue konsekvenserne af det foreslåede. Dette blev udtrykt i udtalelsen. På 
det materiale der er gjort tilgængeligt inden SKU-mødet er der lagt op til at TIR skal spare ca. 
600.000 kr på SPE på udførerområdet. Der er lavet en aftale med en økonomimedarbejder, som 
skal hjælpe med at skabe overblik over konsekvenserne for TIR ud fra det der endeligt besluttes. 

4. Skolebestyrelsens synlighed. Kl. 18.15-18.30 
Et punkt fra skolebestyrelsesformanden – skal vi fylde mere som bestyrelse? Skal vi være mere 
synlige? Eller noget helt andet? Der tages en drøftelse i plenum. Et forslag om at bestyrelsen spiller 
en mere aktiv rolle i fht opstarten i 7. klasse og sætte spot på det at være forælder til en 
teenageelev. På Kristrup Skole har man haft fokus på trafiksikkerhed, med inddragelse af 
skolebestyrelsen. Måske kan man skelne mellem at være en orienterende bestyrelse og en 
arbejdende bestyrelse?  
 
Vi konkluderer at det er fint med mere synlighed, men det skal ske i fht skolens behov.  
 

5. En kort status på regnskab og budget.   Kl. 18.30 – 18.45 
Skoleleder giver en kort status. Når suppleringsperioden er ovre i her i januar, kan vi få et endeligt 
årsregnskab. Det forventes at balancerer. Der forventes et fald i elever pr. næste skoleår grundet 
små årgange. Der er flere ubekendte, men det må forventes vores budget falder en del for 2025. 
 

6. Lukket møde - opfølgning. Herunder orientering om kriseplan. Kl. 18.45-19.00. 
Planen gennemgås og godkendes i bestyrelsen. 
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